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7 May 2015 / 7 mai 2015

IOTC CIRCULAR 2015–046 / CIRCULAIRE CTOI 2015–046

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: REPORT OF IMPLEMENTATION 2015 OF SOUTH AFRICA.

At its 12th Session, the Compliance Committee has formulated the following recommendation:

36. The CoC RECOMMENDED that those CPCs (Eritrea, Guinea, India, Pakistan, Sierra Leone, Sudan, Yemen,
Djibouti and South Africa) who have not submitted their national ‘Reports of Implementation’ for 2015, do so within
30 days after the end of the Commission meeting. The Chair of the CoC, with the assistance of the IOTC Secretariat
shall follow-up with each such CPC to ensure a national ‘Reports of Implementation’ is submitted for publication on
the IOTC website and to inform CPCs during the Commission meeting and then also via an IOTC Circular once each
report is received.

Please find at the below link the Implementation report of South Africa received on 27 April 2015:

http://www.iotc.org/sites/default/files/documents/2015/04/IOTC-2015-CoC12-IR35E-South_Africa.pdf

Madame/Monsieur,

SUJET: RAPPORT DE MISE EN ŒUVRE 2015 DE L’AFRIQUE DU SUD.

Lors de sa 12iéme session, le comité d’application a formulé la recommandation suivante :

36. Le CdA A RECOMMANDÉ que les CPC qui n’ont pas soumis leur rapport de mise en œuvre national pour 2015
(Érythrée, Guinée, Inde, Pakistan, Sierra Léone, Soudan, Yémen, Djibouti et Afrique du sud) le fassent dans les 30 jours
suivant la fin de la réunion de la Commission. Le président du CdA, avec l’aide du Secrétariat de la CTOI, travaillera
avec chacune de ces CPC pour s’assurer que son rapport national soit soumis et publié sur le site Web de la CTOI et
pour informer l’ensemble des CPC de la réception de chaque rapport, au cours de la réunion de la Commission puis par
le biais d’une circulaire.

Veuillez trouver au lien ci-dessous, le rapport d’application de l’Afrique du Sud reçu le 27 avril 2015 :

http://www.iotc.org/sites/default/files/documents/2015/05/IOTC-2015-CoC12-IR35_-_Afrique_du_sud.pdf

Yours sincerely / Cordialement
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